
Z A P I S N I K 

 
 

sa 12. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 27. listopada 

2022. godine u Sisku, u dvorani Hotela Panonija, Ulica Ivana Kukuljevića Sakcinskog 21, s 

početkom u 10,00 sati. 
 

Nazočni vijećnici: Nikola Abramović, Nikola Arbutina, Daniel Berdais, Dalibor 

Bišćan, Martina Bočkor, Ivan Brlečić, Dara Bursik, Ernest Ciprijanović, Marin Čačić, Mato 

Fofić, Emil Franjević, Luca Gašpar Šako, Višnja Jerman, Tena Jevak Benčić, Đurđica Jurić, 

Domagoj Kelović, Danijel Kljaić, Davor Kljakić, Sanja Kozarić, Tomislav Kralj, Ljiljana 

Lampert, Mijo Latin,  Srđan Marić, Mario Markić, Ivan Nekvapil, Dubravka Šurlan, Slavko 

Tepavac, Milan Vrga, Oliver Žegarac i Anto Žilić. 
 

Nenazočni vijećnici:  Branka Bakšić, Katarina Kihalić, Vlado Lendvaj, Damir 

Markuš, Vlatko Sedlaček, Ines Simić, Igor Školneković, Sanja Štingl Vlašić i Srećko Telar. 
        

Drugi nazočni: Ivan Celjak, župan Sisačko-moslavačke županije, Mihael Jurić - 

zamjenik župana Sisačko-moslavačke županije, Mirjana Oluić - zamjenica župana Sisačko-

moslavačke županije iz reda pripadnika srpske nacionalne manjine, Branka Šimanović - 

pročelnica Upravnog odjela za poslove Skupštine, pravne i opće poslove, Marijana Klobučar 

Bobetko - pročelnica Upravnog odjela za proračun, financije i javnu nabavu, Sanja Mioković 

- pročelnica Upravnog odjela za poslove župana, Darjan Vlahov - pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo, investicije, razvojne projekte i fondove EU, Alenka Ljubešić - pročelnica 

Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb i hrvatske branitelje, Kristina Prpić - pročelnica 

Službe za unutarnju reviziju, Anita Sinjeri-Ibrišević - pročelnica Upravnog odjela za 

poljoprivredu, ruralni razvoj, zaštitu okoliša i prirode, Blanka Bobetko Majstorović - 

pročelnica Upravnog odjela za prostorno uređenje, graditeljstvo i obnovu, Robertina 

Štajdohar - pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno 

društvo, Inoslav Brkić - ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije, 

Marina Kovač - ravnateljica Neuropsihijatrijske bolnice „Dr.Ivan Barbot“ Popovača, Sanja 

Habek - ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije, Domagoj Mosler - 

ravnatelj Lječilišta Topusko, Marija Petranović - ravnateljica Doma za psihički bolesne 

odrasle osobe Petrinja, Stipo Šapina - ravnatelj Županijske uprave za ceste Sisačko-

moslavačke županije, Silvija Desić Basarić - ravnateljica Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije, Domagoj Orlić - ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Sisačko-

moslavačke županije, Darko Srbljanin - ravnatelj Gradskih ljekarni Sisak, Renata Tominović 

Ceković - ravnateljica Doma za starije osobe Glina, Tomislav Dujmenović - ravnatelj Opće 

bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak, Ružica Čakširan - ravnateljica Doma za starije i nemoćne 

osobe Sisak, Damir Borić - ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja, Kata Benac - 

Javna ustanova za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode Sisačko-moslavačke županije, te 

predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 
        

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić. 
 

Sjednici Županijske skupštine od 39 vijećnika bilo je prisutno 30 vijećnika. 

 

Budući da je 11. sjednica Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije bila 

tematska nije prihvaćan Zapisnik s 10. sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke 

županije, stoga je predsjednik Županijske skupštine dao na prihvaćanje Zapisnik s 10. 

sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 22. rujna 2022. godine. 
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Zapisnik sa 10. sjednice Županijske skupštine održane 22. rujna 2022. godine usvojen 

je sa 20 glasova za i 8 glasova protiv. 

 

Kako je navedeno u pozivu za 12. sjednicu Županijske skupštine zbog opsežnosti 11. 

(tematske) sjednice Županijske skupštine održane 20. listopada 2022. godine i kratkog roka 

do dostave materijala za 12. sjednicu Županijske skupštine Zapisnik s 11. (tematske) sjednice 

Županijske skupštine će se dostaviti uz poziv za 13. sjednicu Županijske skupštine Sisačko-

moslavačke županije. 

 

Zbog opsežnosti materijala, budući se radilo o 14-osatnom obilasku 20 gradilišta 

diljem županije i vodeći računa o važnosti izvještavanja vijećnika Županijske skupštine o 

projektima obnove, te javnosti i transparentnosti rada Županijske skupštine, predsjednik 

Županijske skupštine Mato Fofić je predložio da izvjestitelj kojeg je odredio župan, Darjan 

Vlahov, upozna vijećnike sa detaljima iz 11. (tematske) sjednice Županijske skupštine 

Sisačko-moslavačke županije. 

 

Sa 21 glasom za i 8 glasova protiv prihvaćen je prijedlog da se iznesu i obrazlože 

detalji sa 11. (tematske) sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 

20. listopada 2022. godine. 

 

Darjan Vlahov, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, investicije, razvojne 

projekte i fondove EU putem prezentacije upoznao je vijećnike sa detaljima iz 11. (tematske) 

sjednice Županijske skupštine Sisačko-moslavačke županije održane 20. listopada 2022. 

godine terenskim obilaskom (organiziranim prijevozom - autobus) potresom oštećenih 

objekata na području Sisačko-moslavačke županije. Vijećnici su u 14-osatnom obilasku obišli 

20 aktivnih gradilišta na području Grada Siska, Grada Petrinje i Grada Gline, na licu mjesta 

mogli su postavljati pitanja izvođačima radova, nadzoru, o svemu što ih zanima, koji materijal 

se ugrađuje, do kada su rokovi završetka projekata. Napomenuo je da je ovo bio 

najtransparentniji način da se vijećnici upoznaju s time što se radi. 
 

 

Nakon toga je sa 22 glasa za i 1 glasom protiv usvojen slijedeći 

 
 

                                              D N E V N I   R E D 

 

1. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka obnove objekata javnih vatrogasnih postrojbi 

i dobrovoljnih vatrogasnih društava na potresom pogođenom području, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

2. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih Sisačko-

moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

3. Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova u 

Županijski savjet mladih Sisačko-moslavačke županije, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

4. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 

2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

5. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 
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Izvješća o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

6. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Lječilišta Topusko za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

7. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

8. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

9. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Gradskih ljekarni Sisak za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

10. a. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu, 

b. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Petrinja za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma zdravlja Petrinja za 2021. godinu, 

c. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Kutina za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma zdravlja Kutina za 2021. godinu 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

11. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 

2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

12. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 

2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

13. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2021. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za osobe Glina za 2021. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

14. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe 

Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe Petrinja za 2021. 

godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

15. Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja Sisačko-moslavačke županije u 

području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 
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Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

16. Prijedlog Odluke o donošenju Plana poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-

moslavačke županije za vremensko razdoblje 2021.-2027. godine, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

17. Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u 

Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. godinu, 

Predlagatelj: Župan Sisačko-moslavačke županije  

18. Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za provedbu 

Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 

2022. godinu, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

19. Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Prijedlog imenovanja načelnika Policijske 

uprave Sisačko-moslavačke, 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 

20. Prijedlog Rješenja o razrješenju mrtvozornika koji utvrđuje nastup smrti, vrijeme i 

uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Popovače. 

Predlagatelj: Odbor za izbor i imenovanja 
 

 

Nakon toga vijećnici su imali AKTUALNI SAT. 

 

 1. Vijećnik Dalibor Bišćan postavio je pitanje vezano uz obnovu objekata poslije 

potresa koje koriste vatrogasci, te pitanje vezano uz obranu od poplava na području Pounja i 

Banovine. 

 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je da objekti koji su u vlasništvu DVD-ova, odnosno 

Javnih vatrogasnih postrojbi ili objekti u vlasništvu jedinica lokalne samouprave, a koriste ih 

vatrogasci nisu prihvatljivi za Fond solidarnosti. U svibnju je održan sastanak s 

predsjednikom Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke županije i njegovim suradnicima, 

predsjednicima općinskih i gradskih zajednica i zapovjednicima gdje je zaključeno da su 

najveća prepreka u radu vatrogasaca upravo oštećeni objekti tijekom potresa. Nakon toga je 

održano nekoliko individualnih sastanaka, razgovarano je nekoliko puta s ministrom koji je 

nadležan za graditeljstvo, s Ministarstvom financija, bilo je nekoliko sastanaka u Vladi i na 

kraju  se uspjelo dogovoriti da Vlada RH osigura 40 milijuna kuna za obnovu objekata koje 

koriste vatrogasci. Prethodno se tražila analiza Vatrogasne zajednice Sisačko-moslavačke 

županije. Sada će se provjeriti šteta na svakom tom objektu i nakon toga će se raspisati poziv 

kojim će se osigurati vatrogascima obnova objekata.  

 Vezano uz obranu od poplava Sisačko – moslavačka županija ima izvrsnu suradnju s 

Hrvatskim vodama koje ovog trenutka ulažu oko 200 milijuna kuna na područje Sisačko-

moslavačke županije. Neki dan je bio sastanak u Jasenovcu gdje se razgovaralo o Centru 

obrane od poplava koji će biti izgrađen u Jasenovcu i sadržavat će sav materijal koji je 

potreban za obranu od poplava kada se govori i o rijeci Savi i o rijeci Uni. Jasenovac se nalazi 

uz rijeke Unu i Savu i u Hrvatskoj Kostajnici godinama ranije je bio problem obrane od 

poplava, međutim Hrvatska Kostajnica će imati najmoderniji sustav obrane od poplava koji 

postoji u Republici Hrvatskoj. Samo na području Općine Jasenovac u nekoliko narednih 

godina pripremaju se projekti u vrijednosti 200 milijuna kuna. Na području Siska rade se 

nasipi isto kao i u Petrinji i Topuskom. 
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 2. Vijećnica Luca Gašpar Šako postavila je pitanje vezano za nedostatak pitke vode 

u naselju Veliko Krčevo u Općini Majur. Također, vijećnica je upitala kada će biti riješen 

status obitelji Borota iz Velikog Krčeva u Općini Majur čiji je jedan član invalid. 

 

 Zamjenica župana Mirjana Oluić odgovorila je da je lokalni vodovod u takvom stanju 

da mu je potrebna velika rekonstrukcija. Zbog tektonskih poremećaja koji su nastali nakon 

potresa bunari iz kojih su se ljudi uglavnom opskrbljivali vodom izgubili su vodenu nit i 

nemaju dovoljnu količinu vode, a isto tako bazeni lokalnih vodovoda su dovedeni u takvu 

situaciju da imaju manju količinu vode, odnosno da su pumpe koje pumpaju vodu u vrlo 

lošem stanju. Posljedica toga nije samo potres već i dugogodišnja nebriga o tome području. 

Dodala je i kako su u trenutku dok je pumpa bila na popravku ljudi vodu dobivali preko 

Crvenog križa, a nakon radova vode sada ima, međutim to nije dugoročno rješenje i trebat će 

vodovod završiti do kraja kako bi se osigurale potrebne količine. Vezano uz obitelj Borota 

zamjenica župana odgovorila je da se obitelji radi kuća jer ima crvenu naljepnicu nakon 

potresa, trenutno su radovi zastali na dvadesetak dana zato što se nije odlučilo o gradnji krova. 

Postoji jedna nesuglasica o tome kako će krov izgledati, međutim to je sada otklonjeno. U 

razgovoru s izvođačima radova dobivena je informacija da će krov biti napravljen i da će 

instalacije i sve ostalo biti gotovo do kraja godine. Kuća će biti u takvom stanju da će se u nju 

moći useliti. 

 

 3. Vijećnik Tomislav Kralj upitao je župana u kojoj su fazi radovi na obnovi sisačke 

Gimnazije, Ekonomske škole Sisak i Srednje škole Viktorovac. Također je postavio pitanje 

koliko je zahtjevno organizirati jednu tematsku sjednicu, kao što je bila nedavno, u sklopu 

koje su vijećnici autobusom obišli županijska gradilišta. 

 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je kako je obnova sisačke Gimnazije u tijeku, te da će 

igralište uz Gimnaziju biti vraćeno u prvobitno stanje. Što se tiče Ekonomske škole Sisak, 

Ekonomska škola će prvi puta u povijesti dobiti svoju zgradu. Zajam Svjetske banke kojeg je 

Republika Hrvatska podigla za Zagrebačku županiju proširit će se i na Sisačko-moslavačku 

županiju. Gradit će se nova Ekonomska škola Sisak i to Sisačko-moslavačku županiju neće 

koštati niti jednu kunu jer taj zajam koji je već podignut vraća Republika Hrvatska. Ističe 

kako radovi idu dobrom dinamikom i u Srednjoj školi Viktorovac. Ranije je obnovljeno jedno 

krilo Srednje škole Viktorovac te je omogućeno svim učenicima da pohađaju nastavu u 

objektu Srednje škole Viktorovac. Sada se radi i na drugom krilu i na prostoru dvorane, 

izvršeni su radovi koji se tiču konstrukcijske obnove temelja. U Lađaraskoj ulici u Sisku radi 

se na obnovi Vojarne. To je veliki i važan projekt za Sisak i Sisačko-moslavačku županiju. 

Ukupna vrijednost tog projekta je oko 160 milijuna kuna. Tamo je cilj ustrojiti Regionalni 

centar kompetentnosti Tehničke škole Sisak iz područja elektrotehnike i računalstva što će 

dati novu dimenziju samoj Tehničkoj školi, ali i obrazovanju na području Siska i županije. 

Župan je podsjetio i da se radi na budućem prvom Učeničkom domu u Sisku koji će biti 

kapaciteta do 60 učenika. Najavio je dogradnju Osnovne škole Novska kao i dogradnju 

Osnovne škole Glina.  

 Vezano uz organizaciju tematske sjednice troškovi sjednice Županijske skupštine koja 

se održala terenskim obilaskom svih gradilišta su negdje u visini troškova koje imamo danas 

organizirajući ovu sjednicu Županijske skupštine.  
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 4. Vijećnik Emil Franjević postavio je pitanje vezano uz radove na Domu za starije i 

nemoćne osobe u Kutini, te uz investiranje u Novskoj. Kolika je vrijednost investicija i što se 

sve planira s tom zgradom budući da se na drugoj strani nalazi Dom zdravlja Kutina. Također 

je zatražio više informacija o nedavno otvorenom Dnevnom centru za starije osobe u 

Novskoj. 

 

 Župan Ivan Celjak odgovorio je da u Sisačko-moslavačkoj županiji ima oko 26% 

stanovnika iznad 65 godina. Došlo je do velikog iseljavanja u zadnjih desetak godina što znači 

da su mladi otišli, a da se stariji teško mogu skrbiti sami o sebi i zato se ide ka 

institucionalizaciji. U tom cilju je osnovan i otvoren Dnevni centar u Novskoj koji je 

ustrojstvena jedinica Doma za starije osobe Sisak. Isto tako čekaju se još neke formalnosti za 

kupnju određene nekretnine gdje će se proširiti kapaciteti i u Sisku. U Petrinji je kupljen jedan 

objekt u kojem su smještene zdravstvene ustanove. Nakon obnove objekata koje koriste 

zdravstvene ustanove u tom prostoru će se proširiti kapacitet Doma za starije osobe Petrinja. 

Što se tiče Kutine, zapadne Slavonije, Moslavine, na tom području nije bilo institucije kao što 

je dnevni centar, te kao što je Dom za starije osobe u Kutini koji je trenutno u izgradnji, 

odnosno trenutno se prenamjenjuje postojeći objekt Doma zdravlja u Kutini. Dakle, šire se 

kapaciteti i na području zapadne Slavonije i na području Moslavine, na sisačkom području, na 

području Banovine.  

 

 Ružica Čakširan, ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Sisak odgovorila je da 

je 14. listopada u Novskoj otvoren Dnevni centar. To će biti poludnevni, a ubuduće i 

cjelodnevni boravak za starije osobe od 65 godina. Bit će organiziran poludnevni boravak sa 

stručnom pomoći i toplim obrokom. Nakon početka poludnevnog boravka bit će organizirana 

i dostava obroka u kuće. To je također jedan vrlo važan segment vaninstitucije koji inače 

podržava i Europska unija. 11 milijuna kuna kroz taj europski projekt povučeno je iz 

Europske unije i na taj način podigla se  kvaliteta života u Novskoj. Vezano uz rekonstrukciju 

Doma zdravlja u Kutini, tamo će biti jedna ispostava Doma za starije i nemoćne osobe Sisak 

za 50-ak korisnika. Također je u planu i Dnevni boravak kao dio vaninstitucije, što je vrlo 

važan segment, tako da će i taj dio Moslavine, odnosno zapadne Slavonije biti dobrim dijelom 

pokriven s trajnim smještajem, s poludnevnim, odnosno cjelodnevnim smještajem i s 

vaninstitucijom u smislu distribucije hrane u kuću i pranjem rublja što je vrlo često veliki 

problem korisnicima koji su sami i u samačkim domaćinstvima. 

 

 5. Vijećnik Mario Markić postavio je pitanje vezano uz  160. obljetnicu učiteljstva u 

Petrinji, Županija je uređenjem zadnje etaže u Osnovnoj školi Dragutina Tadijanovića vratila 

studente Učiteljskog fakulteta u Petrinju, a razvijen je i sustav potpora za novoupisane 

studente. Prošao je jesenski upisni rok, da li su te mjere pomogle upitao je vijećnik. Također 

je upitao možemo li, s obzirom na to da smo poljoprivredno prepoznatljiva županija, očekivati 

nove potpore za poljoprivrednike. 

 

 Zamjenik župana Mihael Jurić podsjetio je kako je u petrinjskoj Osnovnoj školi 

Dragutina Tadijanovića koju nakon potresa pohađaju i učenici Prve osnovne škole Petrinja, 

Županija uredila potkrovlje gdje su privremeno smješteni studenti Odsjeka Učiteljskog 

fakulteta u Petrinji čija je zgrada pretrpjela znatna oštećenja u potresu. Oko 500 studenata se 

vratilo iz Lekenika iz zgrade koja je također bila pod nadležnošću Sisačko-moslavačke 

županije gdje je poslije potresa bio osiguran smještaj za studente koji nisu otišli van naše 

županije. Mjere koje je provela Sisačko-moslavačka županija već prve godine daju rezultate 

samo na primjeru Učiteljskog fakulteta u Petrinji gdje je bila situaciju da je u prošloj upisnoj 

godini bio upisan samo jedan student s područja Sisačko-moslavačke županije, danas je to 
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situacija gdje se bilježi povećanje za 30 %. Sisačko-moslavačka županija s 5.000,00 kn 

podupire sve studente koji su s područja Sisačko-moslavačke županije, a odlučili su upisati 

fakultet na području Sisačko-moslavačke županije.  

 

 Anita Sinjeri Ibrišević, pročelnica Upravnog odjela za poljoprivredu, ruralni razvoj, 

zaštitu okoliša i prirode istaknula je dobru suradnju koju Županija ima s Ministarstvom 

poljoprivrede i ministricom Vučković. Samo u posljednja četiri mjeseca ministrica 

poljoprivrede bila je u Sisačko-moslavačkoj županiji sedam puta. Po pitanju bedrenice, 

ministrica Vučković bila je na području Sisačko-moslavačke županije tri puta, s tim da su 

poljoprivrednici, stočari – uzgajivači goveda i konja u Zagrebu bili na tri sastanka. 

Zahvaljujući Ministarstvu poljoprivrede iznašla su se sredstva da se nadoknadi šteta, a 

jednako tako, na inicijativu župana, iznašla su se u suradnji s Ministarstvom i sredstva za 

prehranu životinja za vrijeme kada nije moglo biti prometovanja stokom. Osim toga, vezano 

za bedrenicu, dogovoreno je i postupanje u budućem periodu i za sljedeći tjedan je dogovoren 

još jedan sastanak s Udrugom stočara s tog područja. S ministricom poljoprivrede razgovara 

se i o kapitalnim projektima na području poljoprivrede, poput sustava navodnjavanja u 

Velikoj Ludini. Podsjetila je i na mjere ruralnog razvoja, istaknuvši kako je Mjera 5.2.1. – 

naknada štete u potresu, bila i formirana radi pomoći obiteljskim poljoprivrednim 

gospodarstvima s područja Sisačko-moslavačke županije čiji su poljoprivredni objekti stradali 

u potresu. Izuzetno je dobra suradnja s Ministarstvom i na projektima vezanim za mliječno 

govedarstvo. Nepristupačnost terena i nedovoljno razvijena infrastruktura koji otežavaju 

poljoprivredni razvoj, također su bili jedna od tema razgovora s ministricom poljoprivrede. 

Ministrica je tražila da se vidi koje su to lokacije koje su najnepristupačnije, pa će se probati u 

tom smjeru pomoći i u rješavanju infrastrukture do velikih obiteljskih poljoprivrednih 

gospodarstava i velikih farmi na području Sisačko-moslavačke županije. 

 

 6. Vijećnica Ljiljana Lampert istaknula je kako odustaje od postavljanja pitanja te da 

se želi referirati na cjelokupnu situaciju koja se dogodila uoči Aktualnog sata. Istaknula je da 

kao vijećnici ne žele umanjiti ono što župan radi i svi pročelnici, cijela županija i koliko se 

trude, ma da su se našli u izvanredno teškoj situaciji, ogromnom minusu, potresu, u svim 

nepogodama. Što se tiče  tematske sjednice misli da je nesporazum nastao u tome što 

vijećnica Luca Gašpar Šako nije tražila da se njima pokaže što župan radi, ali pohvaljuju taj 

rad. Vijećnica ističe da su htjeli tematsku sjednicu s ministrom Medvedom, pročelnicima, 

ministrima iz Zagreba. Dodaje kako je usporena obnova obiteljskih kuća, a ne objekata 

kojima rukovodi županija. Ističe da se dogodio nesporazum, nisu nikoga htjeli uvrijediti, te da 

se ispričava svima. 

 

 Zamjenik župana Mihael Jurić odgovorio je kako je Županija, što se obnove tiče, 

nadležna za školstvo, socijalnu skrb i zdravstvo i to je nadležnost u kojoj posjeduju apsolutno 

sve informacije, nadležnost za koju su potpuno odgovorni sugrađanima. 40 objekata je u 

obnovi, 41 objekt je obnovljen. O tome se može pričati i razgovarati do najsitnijeg detalja. 

Nadležnost je same države, kako funkcionira po pitanju obnove obiteljskih kuća, s tim 

problemom se bori stožer koji redovito zasjeda na području Sisačko-moslavačke županije. 

Obnova obiteljskih kuća nije u nadležnosti Sisačko-moslavačke županije, a što se tiče obnove 

koja je u nadležnosti Sisačko-moslavačke županije maksimalno istu komuniciraju sa 

sugrađanima. 

 
 

Aktualni sat završio je u 12,10 sati. 
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TOČKA 1. 

 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka obnove objekata javnih vatrogasnih 

postrojbi i dobrovoljnih vatrogasnih društava na potresom pogođenom području 

 

 Pročelnica Anita Sinjeri-Ibrišević u uvodu je iznijela da je Vlada Republike Hrvatske 

donijela Odluku o dodjeli sredstava za pomoć Sisačko-moslavačkoj županiji. Navedenom 

Odlukom odobrava se Ministarstvu prostornoga uređenja, graditeljstva i državne imovine da 

na teret Državnog proračuna Republike Hrvatske za 2022. godinu i projekcijama za 2023. i 

2024. godinu osigura pomoć Sisačko-moslavačkoj županiji u iznosu od 40.000.000,00 kn za 

obnovu objekata javnih vatrogasnih postrojbi i dobrovoljnih vatrogasnih društava na potresom 

pogođenom području. U katastrofalnom potresu u prosincu 2020. godine koji je zadesio 

područje Sisačko-moslavačke županije stradali su i objekti koje su koristili javne vatrogasne 

postrojbe i dobrovoljna vatrogasna društava za obavljanje vatrogasne djelatnosti i aktivnosti.  

  

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

pokretanju postupka obnove objekata javnih vatrogasnih postrojbi i dobrovoljnih vatrogasnih 

društava na potresom pogođenom području. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Kralj i Mijo Latin. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta Odluka 

o pokretanju postupka obnove objekata javnih vatrogasnih postrojbi i dobrovoljnih 

vatrogasnih društava na potresom pogođenom području. 

 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da se objedini uvodno 

izlaganje i rasprava za točke 2. i 3. dnevnog reda i to: Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o 

osnivanju Županijskog savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije i Prijedlog Odluke o 

pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova u Županijski savjet mladih Sisačko-

moslavačke županije. 

 

 Pročelnica Robertina Štajdohar u uvodu je iznijela da je člankom 20. Odluke o 

osnivanju Županijskog savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije propisano da obavljanje 

stručnih i administrativnih poslova za potrebe Županijskog savjeta mladih obavlja  Upravni 

odjel za socijalnu skrb. Budući  je Odlukom o ustrojstvu i djelokrugu upravnih tijela Sisačko-

moslavačke županije propisan djelokrug upravnih odjela, a  poslovi vezani uz mlade njome su 

stavljeni u djelokrug Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno društvo 

potrebno je promijeniti članak 20. Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih Sisačko-

moslavačke županije na način da stručne i administrativne poslove za Županijski savjet 

mladih obavlja Upravni odjel za obrazovanje, kulturu, šport, mlade i civilno društvo. 

Županijska skupština je na  13. sjednici održanoj 16. svibnja 2019. godine donijela odluku o 

izboru članova i zamjenika članova Savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije. Savjet 

mladih konstituiran je 17. lipnja 2019. godine. Budući mandat izabranih članova i zamjenika 

članova, sukladno Zakonu o savjetima mladih traje tri godine obveza je Županijske skupštine 

da pokrene postupak za izbor članova i zamjenika članova u novi saziv Županijskog savjeta 

mladih Sisačko-moslavačke županije. 
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 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise i Odbor za društvene djelatnosti dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o 

izmjeni Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije i Prijedlog 

Odluke o pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova u Županijski savjet mladih 

Sisačko-moslavačke županije. 

 

 U raspravi je sudjelovao vijećnik Tomislav Kralj. 

 

 Potom se pristupilo glasovanju po pojedinim točkama. 

 

TOČKA 2. 

 

Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih 

Sisačko-moslavačke županije 

 

 Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta je Odluka o izmjeni 

Odluke o osnivanju Županijskog savjeta mladih Sisačko-moslavačke županije. 

 

TOČKA 3. 

 

Prijedlog Odluke o pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova u 

Županijski savjet mladih Sisačko-moslavačke županije 

 

 Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta je Odluka o 

pokretanju postupka za izbor članova i zamjenika članova u Županijski savjet mladih Sisačko-

moslavačke županije. 

 

TOČKA 4. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 

2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2021. godinu 

 

 Ravnatelj Tomislav Dujmenović u uvodu je iznio da je zbog potresa koji se dogodio 

29. prosinca 2020. godine došlo do oštećenja bolničkih objekata što je uzrokovalo znatno 

smanjenje bolničkih kapaciteta, smanjenje broja kreveta i otežano pružanje zdravstvenih 

usluga. Ukupan broj djelatnika u 2021. godini je 1125, od čega je 833 zdravstvenih i 292 

nezdravstvena djelatnika. Financijski rezultat poslovanja Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ u 

2021. godini iskazao je manjak prihoda u iznosu od 47.042.568,00 kn. Manjak prihoda 

rezultat je najvećim dijelom značajnog smanjenja prihoda iz ugovornog odnosa s HZZO-om 

za osnovno osiguranje sredstava za provođenje zdravstvene zaštite. Osnovni razlog manjeg 

ostvarenja prihoda u odnosu na proteklu godinu proizlazi iz neizvršenja ugovora s HZZO-om 

o pružanju bolničke i specijalističko-konzilijarne zdravstvene zaštite uzrokovano pandemijom 

bolesti COVID-19 odnosno smanjenja redovnog poslovanja Bolnice zbog uvođenja mjera za 

sprječavanje daljnjeg širenja zarazne bolesti i potresa krajem 2020. godine koji je poremetio 

redoviti program pružanja zdravstvenih usluga u Bolnici uslijed različitih stupnjeva oštećenja 

na bolničkim zgradama i odjelima. Bolnica je u 2021. godini ostvarila ukupni prihod u iznosu 

od 271.734.914,00 kuna. Poduzimaju se propisani koraci za obnovu u potresu oštećenih 

zgrada, a to je izrada potrebne projektne dokumentacije. U narednom razdoblju očekuje se i 

početak radova cjelovite obnove. 



 10 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak 

za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Opće bolnice „Dr. Ivo Pedišić“ Sisak za 2021. godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Domagoj Kelović i Tomislav Kralj. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Opće bolnice „Dr. 

Ivo Pedišić“ Sisak za 2021. godinu. 

 

TOČKA 5. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice  

„Dr. Ivan Barbot“ Popovača za 2021. godinu 

 

  Ravnateljica Marina Kovač u uvodu je iznijela da se poslovanje Bolnice u 2021. 

godini odvijalo u uvjetima epidemije bolesti COVID-19. Ukupni prihodi ostvareni su u iznosu 

od 110.268.865 kn, a ukupni rashodi u iznosu od 127.235.864 kuna iz čega proizlazi manjak 

nad rashodima od 16.966.999 kuna. Prostorni smještaj bolnice iziskuje povećane rashode za 

održavanje, energiju i zaposlenike jer je bolnica paviljonskog tipa smještaja smještena u 20-

tak objekata u krugu 5ha. Dio zgrada su dvorci iz 18. stoljeća što zahtjeva kontinuirano 

održavanje, povećane rashode za energiju zbog loše energetske učinkovitosti. Odlukom 

Stožera civilne zaštite Sisačko-moslavačke županije od 16. veljače 2021. godine u Bolnici je u 

objektu sportske dvorane osnovana izolacijska jedinica za područje Sisačko-moslavačke 

županije kao posebna sigurnosna mjera za zaštitu pučanstva od zarazne bolesti COVID-19. U 

2021. godini broj zaposlenih je iznosio 643, od čega je 404 zdravstvena djelatnika i 239 

nezdravstvenih djelatnika.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan 

Barbot“ Popovača za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu 

i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača za 2021. 

godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Tomislav Kralj i Mijo Latin. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Neuropsihijatrijske 

bolnice „Dr. Ivan Barbot“ Popovača za 2021. godinu. 
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TOČKA 6. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Lječilišta Topusko za 2021. godinu 

 

  Ravnatelj Domagoj Mosler u uvodu je iznio da se smještajni kapaciteti Lječilišta 

Topusko nalaze u zgradi Petrova Gora te su početkom 2021. godine zbog zbrinjavanja i 

prihvata na smještaj stradalnika potresa i korisnika Domova za starije i nemoćne Glina i 

Petrinja uvećani za 16 kreveta i broje sveukupno 170 kreveta od čega je 71 krevet u sklopu 

javnozdravstvene mreže Republike Hrvatske. Ukupan broj djelatnika u 2021. godini iznosio je 

85, od čega je 56 zdravstvenih i 29 nezdravstvenih. Rezultat poslovanja Lječilišta u 2021. 

godini je pozitivan i pokazuje višak ostvarenih prihoda nad rashodima u iznosu od 

12.400.026,00 kn. Pozitivan financijski rezultat ostvaren je najvećim dijelom i kao posljedica 

ostvarivanja značajnih prihoda od medicinske djelatnosti, ponajprije prihoda od povezanog 

društva TOP-TERME d.o.o. za uslugu zbrinjavanja potresom pogođenog stanovništva, te 

prihoda od Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje uz paralelno provođenje mjera 

racionalizacije poslovanja. Ukupni prihodi ostvareni u 2021. godini iznose 39.985.549,00 kn. 

Ukupni rashodi iznose 27.585.523,00 kn. Kontinuiranom modernizacijom, nastavkom 

uređenja lječilišnih kapaciteta te praćenjem tehnologije i znanosti ispunjavaju se medicinski 

zahtjevi i kvaliteta usluge na zadovoljstvo pacijenata te olakšava rad djelatnika koji su u 

mogućnosti razvijati se u skladu s tehnološkim napretkom. Lječilište Topusko je u 2021. 

godini nastavilo trend investicijskih ulaganja ponajprije kroz nastavak realizacije projekta 

energetske obnove zgrade Petrova Gora i projekta REWARDheat - Obzor 2020. Navedeni 

projekti su od iznimnog značaja za razvoj i podizanje kvalitete ustanove. Projekt energetske 

obnove sufinancira se sredstvima Fonda za zaštitu okoliša i energetske učinkovitosti, 

sredstvima Ministarstva regionalnog razvoja i fondova EU i povoljnim kreditima Hrvatske 

banke za obnovu i razvitak, dok se projekt REWARDheat programa Obzor 2020 sufinancira 

sredstvima direktno iz EU. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Lječilišta 

Topusko za 2021. godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Nikola Abramović, Tomislav Kralj, Ivan Nekvapil i 

Ernest Ciprijanović. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Lječilišta Topusko 

za 2021. godinu. 
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TOČKA 7. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu 

 

  Ravnatelj Inoslav Brkić u uvodu je iznio da Zavod obavlja svoju djelatnost putem 

unutarnjih ustrojstvenih jedinica, a to su Služba za epidemiologiju, Služba za medicinsku 

mikrobiologiju i parazitologiju, Služba za školsku i sveučilišnu medicinu, Služba za 

zdravstvenu ekologiju i Služba za financijske, kadrovske i opće poslove. Zavod za javno 

zdravstvo je proračunski korisnik pa je u obvezi pratiti propise koji se odnose na 

računovodstvo proračuna i proračunskih korisnika. Zavod za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije ostvario je u razdoblju siječanj-prosinac 2021. godine ukupne prihode i 

primitke u iznosu od 21.092.760,00 kn što predstavlja povećanje od 26,1% u odnosu na isto 

razdoblje 2020. godine. Ukupni rashodi i izdaci za razdoblje siječanj-prosinac 2021. godine 

izvršeni su u iznosu od 19.641.247,00 kn što predstavlja povećanje od 15,5% u odnosu na isto 

razdoblje 2020. godine. Krajem 2020. godine prirodna katastrofa velikih magnituda zahvatila 

je područje Sisačko-moslavačke županije izazvavši oštećenja objekta u Ulici kralja Tomislava 

1 koji Dom zdravlja Sisak i Zavod za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije zajedno 

koriste. Došlo je do prekida odvijanja normalnih radnih procesa posebice u Službi za 

zdravstvenu ekologiju. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Zavoda za javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije za 

2021. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za 

javno zdravstvo Sisačko-moslavačke županije za 2021. godinu. 

 

 

TOČKA 8. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu 

 

  Ravnateljica Silvija Desić-Basarić u uvodu je iznijela da Zavod za hitnu medicinu na 

dan 31. prosinca 2021. godine ima ukupno 250 zaposlenih. U izvještajnom razdoblju 

ostvareni su ukupni prihodi u iznosu od 58.736.465,00 kn. Ukupni rashodi iznose 

59.251.989,00 kn. Tijekom 2021. godine Zavod za hitnu medicinu uspješno je obavljao 

utvrđene zadatke kako po pitanju zbrinjavanja hitnih pacijenata, tako i pacijenata opće 

medicine tokom vikenda i blagdana, te sanitetskog prijevoza. U ambulantama Zavoda je 

pregledano 17.861 pacijenata, a timovi su izašli na 18.324 intervencija. Opremljenost 

medicinskom opremom u potpunosti zadovoljava, ali postoji problem održavanja i 
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obnavljanja voznog parka obzirom na starost vozila.  Potrebno je svake godine nabaviti 

minimalno 8 novih vozila. Manjak prihoda ostvaren tijekom 2021. godine, uz akumulirani 

manjak iz prethodnih godina za rezultat imaju rast dospjelih obveza prema dobavljačima što 

ograničava neometane nabavke roba i usluga potrebnih za redovno poslovanje Zavoda. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-

moslavačke županije za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Zavoda za hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije za 

2021. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Zavoda za 

hitnu medicinu Sisačko-moslavačke županije za 2021. godinu. 

 

TOČKA 9. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2021. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2021. godinu 

 

Ravnatelj Darko Srbljanin u uvodu je iznio da Gradske ljekarne Sisak obavljaju 

zdravstvenu djelatnost sukladno Zakonu o ljekarništvu, a u svom sastavu imaju devet 

ljekarničkih jedinica. Gradske ljekarne nisu proračunski korisnici, te su obveznici poreza na 

dobit, a za računovodstveno poslovanje primjenjuju odredbe Zakona o računovodstvu. U 

2021. godini ostvaren je ukupni prihod od 51.916.041,00 kn što je u odnosu na prethodnu 

godinu više za 8%. Ukupni rashodi u tekućoj godini ostvareni su u iznosu od 50.873.872,00 

kn. Poslovanje Gradskih ljekarni Sisak u 2021. godini obilježili su nepovoljni događaji kao 

što je uništena ljekarna br. 2 Rimskoj ulici 1 zbog potresa, ljekarna br. 4 u S. i A. Radića 38 

zbog oštećenja nije radila 2 mjeseca, donacije lijekova koje su došle u Sisačko-moslavačku 

županiju smanjili su promet u prvom polugodištu 2021. godine, oslobođenje stanovništva od 

participacije i iznosa sudjelovanja za lijekove uzrokovali su probleme s likvidnošću ustanove. 

Zbog epidemioloških mjera smanjen je broj pacijenata koji su posjećivali liječnika što je 

dovelo do manjih planiranih prihoda od strane HZZO-a kao i do pada prodaje bezreceptnih 

lijekova. Otvorena je nova ljekarnička jedinica u trgovačkom centru SPAR čiji su rezultati u 

drugom polugodištu 2021. godine bili veći od očekivanih tako da je financijski rezultat na 

kraju godine rezultirao s 896.548,00 kn dobiti nakon oporezivanja. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Gradskih ljekarni Sisak za 2021. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Gradskih ljekarni Sisak za 2021. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Gradskih 

ljekarni Sisak za 2021. godinu. 
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 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da se objedini uvodno 

izlaganje i rasprava za točke 10.a., b. i c. dnevnog reda i to: 10.a. Izvješće o radu i financijskom 

poslovanju Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje 

Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu, b. Izvješće o 

radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o 

primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Petrinja za 2021. 

godinu, c. Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Kutina za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 

zdravlja Kutina za 2021. godinu. 

 

  Ravnateljica Doma zdravlja Sisačko-moslavačke županije Sanja Habek u uvodu je 

iznijela da ukupni prihodi Doma zdravlja Sisak u 2021. godini iznose 28.019.879,00 kn. 

Ukupni rashodi iznose 29.486.573,00 kn. Poslovanje Dom zdravlja Sisak obilježila je 

pandemija COVID-19. Došlo je do neočekivanog porasta troškova poslovanja i otežanih 

uvjeta rada. Povećani su rashodi za zaštitnu i medicinsku opremu, reagense za testiranje, 

povećani su izdaci za plaćanje prekovremenog rada zbog čestih izolacija i samoizolacija. 

Istovremeno je došlo do smanjenja opsega redovitog rada u ambulantama primarne 

zdravstvene zaštite pa tako i smanjenja redovitih prihoda. U potresu je oštećena glavna zgrada 

Doma zdravlja Sisak gdje je bio smješten najveći broj ordinacija. Ukupni prihodi Doma 

zdravlja Petrinja u 2021. godini iznose 17.652.749,00 kn. Ukupni rashodi iznose 

16.866.387,00 kn. Dom zdravlja Petrinja je za 2021. godinu iskazao višak prihoda i primitaka 

u iznosu od 786.362,00 kn. Glavni razlog navedenom višku su brojne donacije u materijalu i 

opremi nakon potresa čime su ušteđena vlastita sredstva i podmirenje duga Sisačko-

moslavačke županije prema Domu zdravlja Petrinja za povišeni zdravstveni standard i 

koncesijsku naknadu. Uslijed potresa koji su pogodili područje Sisačko-moslavačke županije 

2020. godine uništena je zgrada Doma zdravlja Petrinja. Nakon pregleda ovlaštene osobe ista 

je dobila crvenu oznaku. Zgrada je u rujnu 2021. godine srušena. Naposredno nakon potresa 

spašen je dio opreme i namještaja koji nije bio oštećen u potresu te su sa istom djelomično 

opremili novonastale izmještene ambulante u objektu Doma zdravlja Petrinja na lokaciji 

Radoslava Lopašića 1a, 1b i 1c Petrinja. Poslovanje Doma zdravlja Kutina u 2021. godini bilo 

je izuzetno zahtjevno i opterećeno nedostatkom liječnika. Tijekom 2021. godine nastavljena je 

epidemija SARS Covid 19 virusom. Dom zdravlja Kutina je u 2021. godini ostvario manjak 

prihoda nad rashodima u iznosu od 1.372.193 kn. Ostvareni manjak u 2021. godini rezultirao 

je ukupnim kumuliranim manjkom prihoda u iznosu od 429.232,00 kn. Glavni čimbenici 

negativnog rezultata poslovanja u 2021. godini su značajan porast iznosa isplaćenih bruto 

plaća, doprinosa na plaće i ostalih rashoda za zaposlene, nedostatan iznos decentraliziranih 

sredstava, porast materijalnih troškova, uzimanje briseva na Covid 19 za PCR testiranje, 

poskupljenje svih usluga i robe, nedostatak liječnika, porast ugovorenih prihoda sa HZZO-

om, dugovanje drugih zdravstvenih ustanova, odlazak timova iz Doma zdravlja u privatnu 

praksu. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma 

zdravlja Sisak za 2021. godinu, Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja 

Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma zdravlja Petrinja za 2021. godinu i Izvješće o radu i 

financijskom poslovanju Doma zdravlja Kutina za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o 
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primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Kutina za 2021. 

godinu. 

 

 U raspravi je sudjelovala vijećnica Višnja Jerman. 

 

 Potom se pristupilo glasovanju po pojedinim točkama. 

 

TOČKA 10.a. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma zdravlja Sisak za 2021. godinu 

 

  Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet je Zaključak o 

primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Sisak za 2021. 

godinu. 

 

TOČKA 10.b. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Petrinja za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma zdravlja Petrinja za 2021. godinu 

 

  Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet je Zaključak o 

primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Petrinja za 2021. 

godinu. 

 

TOČKA 10.c. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Kutina za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma zdravlja Kutina za 2021. godinu 

 

  Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet je Zaključak o 

primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma zdravlja Kutina za 2021. 

godinu. 

 

TOČKA 11. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak 

za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 2021. godinu 

 

 Ravnateljica Ružica Čakširan u uvodu je iznijela da je u Domu 2021. godine bilo 

smješteno 227 korisnika. U Domu je zaposleno 88 djelatnika. U Domu za starije i nemoćne 

osobe organiziran je i Dnevni boravak u kojem su osmišljene razne aktivnosti kao što su radna 

terapija, biblioterapija, glazbena slušaonica, tehnika dosjećanja u grupi, pjevanje u zboru, 

plesna grupa, sportske aktivnosti, društvene igre, informatička i recitatorska grupa, vježbe za 

mozak, jednostavne zdravstvene usluge, tjelovježba i ručak. Dugotrajnost epidemiološke 

situacije i razoran potres koji se dogodio 2020. godine postavili su izuzetno zahtjevan zadatak 
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očuvanja mentalnog zdravlja korisnika. Dom ima značajna, nekonstrukcijska oštećenja u 

prostorijama Doma i na fasadi. U sklopu Europskog socijalnog fonda - Širenje mreže 

socijalnih usluga Dom se javio na natječaj i dobio bespovratna sredstva u iznosu od 

1.494.709,96 kn za projekt „Živim(o) s Alzheimerom. Glavni cilj projekta je unaprijediti 

socijalnu uključenost i promicanje pomirenja poslovnog i obiteljskog života kroz podržavanje 

aktivnosti koje će omogućiti lakši i kvalitetniji život osobama koje boluju od demencije. Dom 

provodi još jedan projekt, a riječ je o Dnevnom centru za starije osobe u Novskoj. Za taj 

projekt iz Europskih strukturnih i investicijskih fondova osigurana su bespovratna sredstva  u 

iznosu od 10.787.507,14 kn. Prema Odluci o minimalnim financijskim standardima za 

decentralizirano financiranje Domova u 2021. godini prihodi su osigurani u ukupnom iznosu 

od 4.837.706,00 kn, a ukupno je ostvareno 4.825.457,92 kn.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak 

za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom 

poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Sisak za 2021. godinu. 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Dalibor Bišćan, Emil Franjević, Tomislav Kralj, 

Ivan Nekvapil i Martina Bočkor. 

 

 Nakon toga je većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i 

nemoćne osobe Sisak za 2021. godinu. 

 

TOČKA 12. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe 

Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 

2021. godinu 

 

 Ravnatelj Damir Borić u uvodu je iznio da su uslijed potresa početkom 2021. godine 

korisnici Doma bili smješteni u vojarni „Pukovnik Predrag Matanović“. Dio korisnika zbog 

lošeg zdravstvenog stanja premješten je u zagrebačke domove. Daljnjim potresima i dodatnim 

oštećenjima zgrada u vojarni, procjena Stožera civilne zaštite je bila da se svi korisnici Doma 

moraju izmjestiti, tako je dio korisnika premješten u Lječilište Topusko, Karlovac, Ogulin, 

Gospić i Koprivnicu. Na dan 31.12.2021. godine u Domu je bilo zaposleno 59 djelatnika. 

Korisnicima stalnog smještaja pružaju se usluge stanovanja, prehrane, njege i brige o zdravlju, 

te usluge socijalnog rada i organiziranje slobodnog vremena. Korisnicima pomoći u kući 

pružaju se usluge prehrane, pranja rublja, prijevoza i pratnje na zdravstvene preglede. Ukupno 

ostvareni prihodi Doma u 201. godini iznose 9.056.959,34 kn. Ukupno ostvareni rashodi 

iznose 8.402.202,14 kn.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe 

Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za starije i nemoćne osobe Petrinja za 2021. godinu. 
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 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije i nemoćne osobe Petrinja za 2021. godinu. 

 

TOČKA 13. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2021. godinu - 

Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Glina za 2021. godinu 

 

 Ravnateljica Renata Tominović-Ceković u uvodu je iznijela da su tijekom izvještajnog 

razdoblja uspješno izvršeni svi redoviti poslovi definirani propisima i općim aktima ustanove. 

U skladu s raspoloživim smještajnim kapacitetima, te kadrovskim i financijskim resursima 

ustanove korisnicima su osigurane kvalitetne institucijske usluge. Krajem 2020. godine Glinu 

je zadesio razoran potres uslijed čega je zgrada Doma pretrpjela znatna oštećenja i u velikoj je 

mjeri oštetio Dom. Dom je dobio žutu naljepnicu te je privremeno neuporabljiv. Ukupno 59 

korisnika je smješteno Odlukom stožera u Lječilište Topusko. Projektna dokumentacija 

cjelovite obnove Doma završena je u kolovozu 2021. godine, natječaj javne nabave za 

izvođače radova pokrenut je početkom siječnja 2022. godine u suradnji sa Sisačko-

moslavačkom županijom. Županija je osigurala 10.930.152,80 kn za predviđenu cjelovitu 

obnovu Doma. Prema procjeni projektanata radovi obnove Doma trajati će 12 mjeseci. 

Financijsko izvješće Doma Glina za 2021. godinu je pozitivno. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za starije osobe Glina za 2021. 

godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju 

Doma za starije osobe Glina za 2021. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za 

starije osobe Glina za 2021. godinu. 

 

TOČKA 14. 

 

Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe 

Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o 

radu i financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe Petrinja 

za 2021. godinu 

 

 Ravnateljica Marija Petranović u uvodu je iznijela da Dom pruža usluge dugotrajnog i 

privremenog smještaja odraslim osobama s psihičkim poteškoćama i drugim oštećenjima. U 

Domu su na dan 31.12.2021. godine bila zaposlena 32 radnika, te je Dom imao 95 korisnika. 

Dom je u 2021. godini obavljao svoju djelatnost u privremenim prostorima na adresi Ravnik 

2, Popovača. U 2021. godini Dom je ostvario ukupan prihod od 7.122.993,37 kn. Ukupni 

rashodi u 2021. godini iznose 4.751.509,65 kn. 

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za društvene djelatnosti i Odbor za financije i proračun dali pozitivno 

mišljenje na Izvješće o radu i financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle 
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osobe Petrinja za 2021. godinu - Prijedlog Zaključka o primanju na znanje Izvješća o radu i 

financijskom poslovanju Doma za psihički bolesne odrasle osobe Petrinja za 2021. godinu 

 

 U raspravi je sudjelovao vijećnik Marin Čačić. 

 

 Nakon toga je, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijet 

Zaključak o primanju na znanje Izvješća o radu i financijskom poslovanju Doma za psihički 

bolesne odrasle osobe Petrinja za 2021. godinu. 

 

TOČKA 15. 

 

Prijedlog Odluke o donošenju Plana djelovanja Sisačko-moslavačke županije u 

području prirodnih nepogoda za 2023. godinu 

 

 Pročelnica Anita Sinjeri-Ibrišević u uvodu je iznijela da se odredbom članka 3. Zakona 

o ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih nepogoda prirodnom nepogodom smatraju  

iznenadne okolnosti uzrokovane nepovoljnim vremenskim prilikama, seizmičkim uzrocima i 

drugim prirodnim uzrocima koje prekidaju normalno odvijanje života, uzrokuju žrtve, štetu na 

imovini ili njezin gubitak te štetu na javnoj infrastrukturi ili okolišu. Prirodna nepogoda može 

se proglasiti ako je vrijednost ukupne izravne štete najmanje 20% vrijednosti izvornih prihoda 

jedinice lokalne samouprave za prethodnu godinu ili ako je prirod (urod) umanjen najmanje 

30 % prethodnog trogodišnjeg prosjeka na području jedinice lokalne samouprave ili ako je 

nepogoda umanjila vrijednost imovine na području jedinice lokalne samouprave najmanje 30 

%. Provedeno je savjetovanje s javnošću prilikom kojeg je Nacrt Plana djelovanja Sisačko-

moslavačke županije u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu objavljen na stranici 

Sisačko-moslavačke županije, a tijekom internetske javne rasprave nije bilo primjedbi.  

 

 Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun, Odbor za gospodarski razvoj i Odbor za prostorno 

uređenje i zaštitu okoliša dali pozitivno mišljenje na Prijedlog Odluke o donošenju Plana 

djelovanja Sisačko-moslavačke županije u području prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 

 

 Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeta Odluka o donošenju Plana djelovanja Sisačko-moslavačke županije u području 

prirodnih nepogoda za 2023. godinu. 

 

 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić predložio je da se objedini uvodno 

izlaganje i rasprava za točke 16. i 17. dnevnog reda i to: Prijedlog Odluke o donošenju Plana 

poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-moslavačke županije za vremensko razdoblje 2021.-

2027. godine i Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede 

u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. godinu. 

 

 Pročelnica Anita Sinjeri-Ibrišević u uvodu je iznijela da je pravni temelj za donošenje 

Odluke o donošenju Plana poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-moslavačke županije za 

vremensko razdoblje 2021.-2027. godine članak 36. Zakona o poljoprivredi. Javno 

savjetovanje Prijedloga Plana poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-moslavačke županije za 

vremensko razdoblje 2021. – 2027. godine bilo je otvoreno od 5. listopada do 13. listopada  

2022. godine na internetskoj stranici Sisačko-moslavačke županije. Tijekom rasprave nije bilo 
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primjedbi. Ministarstvo poljoprivrede izdalo je 24. veljače 2021. godine pozitivno mišljenje o 

usklađenosti prijedloga potpora male vrijednosti – Plan poticanja razvoja poljoprivrede 

Sisačko-moslavačke županije za vremensko razdoblje 2021. – 2027. godine. Donošenjem 

Odluke Plana poticanja razvoja poljoprivrede nastavlja se s ulaganjem u razvoj poljoprivredne 

proizvodnje kroz niz poticajnih mjera. Navedenim poticajnim mjerama nastoji se pojačati 

konkurentnost postojećih poljoprivrednih proizvođača i pomoći novim poljoprivrednim 

proizvođačima u pokretanju njihove proizvodnje kao i povećati dohodovnost obiteljskih 

poljoprivrednih proizvođača. Javno savjetovanje nacrta prijedloga Javnog poziva za poticanje 

razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. godinu bilo je otvoreno od 27. 

rujna do 11. listopada  2022. godine. Tijekom rasprave nije bilo primjedbi. Donošenjem 

Javnog poziva za poticanja razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. 

godinu nastavlja se s ulaganjem u razvoj poljoprivredne proizvodnje. Županijske potpore 

dodjeljuju se na temelju Javnog poziva. Odluku o raspisivanju Javnog poziva donosi 

Županijska skupština Sisačko-moslavačke županije, a provodi ga Povjerenstvo za dodjelu 

potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Sisačko-moslavačke županije za 2022. 

godinu. 

 

Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da su Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise, Odbor za financije i proračun i Odbor za gospodarski razvoj dali pozitivno mišljenje 

na Prijedlog Odluke o donošenju Plana poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-moslavačke 

županije za vremensko razdoblje 2021.-2027. godine i na Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog 

poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. godinu. 

 

 U raspravi su sudjelovali vijećnici Mijo Latin, Slavko Tepavac i Ernest Ciprijanović. 

 

 Potom se pristupilo glasovanju po pojedinim točkama. 

 

TOČKA 16. 

 

Prijedlog Odluke o donošenju Plana poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-

moslavačke županije za vremensko razdoblje 2021.-2027. godine 

 

 Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta je Odluka o 

donošenju Plana poticanja razvoja poljoprivrede Sisačko-moslavačke županije za vremensko 

razdoblje 2021.-2027. godine. 

 

TOČKA 17. 

 

Prijedlog Odluke o raspisivanju Javnog poziva za poticanje razvoja 

poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. godinu 

 

 Većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) donijeta je Odluka o 

raspisivanju Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji 

za 2022. godinu. 
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TOČKA 18. 

 

Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za provedbu 

Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 

2022. godinu 

 

  Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj iznio je Zaključak odbora 

kojim se utvrđuje Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za 

provedbu Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 

2022. godinu. U Povjerenstvo se imenuju za predsjednika Mihael Jurić, za članove Anita 

Sinjeri - Ibrišević, Darijan Vlahov, Marijana Klobučar - Bobetko i Andreja Šeperac. 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednika i članova 

Povjerenstva za provedbu Javnog poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-

moslavačkoj županiji za 2022. godinu. 

 

  Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o imenovanju predsjednika i članova Povjerenstva za provedbu Javnog 

poziva za poticanje razvoja poljoprivrede u Sisačko-moslavačkoj županiji za 2022. godinu. 

 

TOČKA 19. 

 

Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Prijedlog imenovanja načelnika  

Policijske uprave Sisačko-moslavačke 

 

 Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj iznio je Zaključak odbora 

kojim se utvrđuje Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Prijedlog imenovanja načelnika 

Policijske uprave Sisačko-moslavačke. Daje se pozitivno mišljenje na prijedlog Ministarstva 

unutarnjih poslova, Ravnateljstva policije za imenovanje Luke Pešuta načelnikom Policijske 

uprave Sisačko – moslavačke. 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Zaključka o davanju mišljenja na Prijedlog 

imenovanja načelnika Policijske uprave Sisačko-moslavačke. 

 

  Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijet Zaključak o davanju mišljenja na Prijedlog imenovanja načelnika Policijske uprave 

Sisačko-moslavačke. 

 

TOČKA 20. 

 

Prijedlog Rješenja o razrješenju mrtvozornika koji utvrđuje nastup smrti, vrijeme i 

uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Popovače 

 

 Predsjednik Odbora za izbor i imenovanja Tomislav Kralj iznio je Zaključak odbora 

kojim se utvrđuje Prijedlog Rješenja o razrješenju mrtvozornika koji utvrđuje nastup smrti, 

vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Popovače i 

to Kristijan Medur, doktor medicine. 
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  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić iznio je da je Odbor za Statut, Poslovnik 

i propise dao pozitivno mišljenje na Prijedlog Rješenja o razrješenju mrtvozornika koji 

utvrđuje nastup smrti, vrijeme i uzrok smrti osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za 

područje Grada Popovače. 

 

  Nakon toga je, bez rasprave, većinom glasova (22 za, ništa protiv i ništa suzdržanih) 

donijeto Rješenje o razrješenju mrtvozornika koji utvrđuje nastup smrti, vrijeme i uzrok smrti 

osoba umrlih izvan zdravstvenih ustanova za područje Grada Popovače. 

 

 

 

  Predsjednik Županijske skupštine Mato Fofić zaključio je sjednicu u 15,05  sati. 
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